
  
 
Schriftelijke vragen van D66 fractie naar aanleiding van krantartikel van LC van 30 januari 2025 over 
de restauratie Oldehove1. 

Recent is bekend geworden dat de Oldehove een ingrijpende restauratie ondergaat, waarbij de toren 
mogelijk een jaar lang met steigers wordt ingepakt. Dit roept vragen op over de impact van de 
werkzaamheden op bewoners, ondernemers en bezoekers, alsmede over de kosten en ecologische 
aspecten. 

Daarom stellen wij u de volgende vragen: 

1. Op welke manier zijn omwonenden en ondernemers rondom de Oldehove betrokken bij de 
restauratieplannen en de uitvoering van de werkzaamheden? Hebben de bewoners de 
inspraakmogelijkheden gehad en zijn de belangen van omwonende bij de plannen 
meegewogen? 

2. Hoe wordt eventuele overlast voor bewoners en ondernemers, bijvoorbeeld op het gebied 
van geluid, bereikbaarheid en evenementen, geminimaliseerd? 

3. De Oldehove wordt naar verwachting een jaar ‘onzichtbaar’ door steigers. Welke impact 
heeft dit op het toerisme en de lokale economie en hoe wordt de Oldehove toch 
aantrekkelijk gehouden voor bezoekers en toeristen? 

4. Er wordt nog een onderzoek gedaan naar de mogelijke aanwezigheid van vleermuizen in de 
toren. Welke stappen worden ondernomen om ecologische impact van de restauratie te 
beperken? 

Wij zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 

 

 

 
1 (https://lc.nl/friesland/leeuwarden/Oldehove-wordt-lange-tijd-ingepakt-voor-restauratie-29355753.html ) 
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